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مدیرعامل در بازدید از شعبه ونک خبر داد
ارایه طرح تشویقی بیمه البرز به 

نمایندگان فروش بیمه های زندگی

مدیرعامل بیمه البرز در بازدید از شعبه ونک 
این شرکت گفت: بیمه البرز با هدف ترویج بیمه 
های زندگی به نمایندگانی که فروش بیمه های 
زندگی به ویژه شوکا را در كارنامه خود داشته 
بیمه  تا  دهد  می  ارایه  ویژه  تسهیلات  باشند، 
گزاران آنها بتوانند دیگر رشته های بیمه ای را به 
صورت اقساط ١٢ ماهه از این شرکت خریداری 

کنند.
به گزارش روابط عمومی، موسی رضایی در این 
بازدید بر لزوم گسترش فروش بیمه های عمر 
تاکید کرد و از شبكه فروش خواست به جاي 
ثالث فروشي بر فروش بيمه هاي زندگي تمركز 

كنند.
وی با ابراز خرسندی از عملکرد خوب شعب و 
نمایندگان بیمه البرز بر لزوم تعامل بیشتر شعب 
با نمایندگان و آموزش آنها در زمینه فروش بیمه 
های زندگی تاکید کرد و گفت: اعضاي هیات 
مدیره بیمه البرز که همگی از سوابق و تجارب 
بیمه  با  و  برخوردارند  بیمه  صنعت  در  بالايي 
گری آشنا هستند در این مسیر همراه شعب 
و نمایندگان خواهند بود و طرح های تشویقی 
زیادی برای فروش بیمه های زندگی به ویژه بیمه 

شوکا در نظر گرفته اند.
این گزارش حاکی است، مدیرعامل و اعضای 
هیات مدیره بیمه البرز از شعبه ونک بازدید و با 

کارکنان این شعبه گفت و گوکردند.

با استقبال بی نظیر مشتریان
صدور »چکنو«های بانک صادرات 
ایران از مرز ٤١٠ هزار برگ گذشت

صادرات  بانک  شده  صادر  چکنوهای  تعداد 
ایران با اعتماد و استقبال مشتریان از مرز ٤١٠ 

هزار برگ عبور کرد.
به گزارش روابط عمومی بانک صادرات ایران، 
با استقبال از سهولت، امنیت و سرعت پرداخت 
بانک  نخستین  عنوان  به  بانک  این  چکنو  با 
عرضه کننده چک امن دیجیتال در نظام بانکی، 
تعداد چکنوهای صادر شده توسط مشتریان تا 
ابتدای تیرماه سال جاری از ٤١٠ هزار و ١٥٠ برگ 
گذشته که تعداد بیش از ٤٥ هزار و ٧٦٥ برگ 

آن کارسازی شده است.
چکنو به عنوان ابزار نوین بانک صادرات ایران 
و مطمئن  انتقال سریع  و  نقل  در  تازه ای  افق 
پول فراهم کرده به نحوی که در شش ماه اخیر 
قرار  مشتریان  فراوان  استفاده  و  توجه  مورد 
بالا در صدور و پرداخت  گرفته است. سرعت 
چک، صرفه جویی در مصرف کاغذ، امنیت بالا 
و کاهش جرائمی نظیر جعل یا سرقت چک، 
از  پس  چک  اطلاعات  ویرایش  امکان  عدم 
صدور، مشخص بودن روند نقل و انتقال چک، 
هزینه مربوط به دریافت دسته چک و نگهداری 
و  درخواست  ارسال  امکان  دریافتی،  چک های 
صدور دسته چک بدون نیاز به مراجعه حضوری 
و در کوتاه ترین زمان ممکن، امکان صدور چک 
به  نیاز  بدون  وصول  و  مکان  و  زمان  هر  در 
مراجعه حضوری به شعبه و در نتیجه تسهیل 
و تسریع در روند معاملات تجاری و بازرگانی 
و  امکان دریافت دسته چک دیجیتال همزمان 
با دسته چک کاغذی از جمله مزیت های چکنو 
است. همچنین امکان انتقال و عودت در تمامی 
نرم افزارهای همراه بانک های سطح نظام بانکی و 
همچنین شرکت های پرداخت سازی که قابلیت 
دارند،  را  صیاد  سامانه  از  بهره مندی  و  ارتباط 
امکان  دیگر  سوی  از  است.   فراهم  آن  برای 
وصول  و  مبلغ  محدودیت  بدون  چکنو  صدور 
غیرحضوری وجه آن تا سقف مبلغ پنج میلیارد 
ریال است که این امکان در تسهیل روند انجام 
معاملات بازرگانان و صاحبان کسب و کار، با 

استقبال مطلوبی مواجه شده است.

قدردانی ویژه مدیرعامل بانک دی 
از دو همکار شعبه

مدیرعامل بانک دی از دو همکار شعب ونک 
و ستارخان به پاس خدمت رسانی ویژه به جامعه 

هدف بنیادشهید و امور ایثارگران قدردانی کرد.
علیرضا  بانک دی؛  عمومی  روابط  گزارش  به 
حضور  با  جلسه ای  در  مدیرعامل،  قیطاسی، 
جمعی از مدیران ارشد بانک، با اشاره به بازتاب 
گسترده اقدام حرفه ای و دلسوزانه همکار شعبه 
ستارخان در تکریم یکی از مشتریان جانباز این 
شعبه که تحسین معاون رئیس جمهور و رئیس 
ایثارگران را در پی داشت،  امور  بنیاد شهید و 
وظیفه  یک  تنها  نه  کاری  انجام چنین  گفت: 
ارزشمند  عمل  یک  بلکه  حرفه ای،  و  سازمانی 

دینی و ملی بود.
تکریم  که  این  بیان  با  دی  بانک  مدیرعامل 
این بانک  مشتریان، فرهنگ سازمانی کارکنان 
و  شهدا  معظم  خانواده  اعضای  گفت:  است، 
مورد  باید  ویژه هستند  که مشتریان  ایثارگران 

توجه ویژه کارکنان شعب باشند.
دی،  بانک  وجودی  فلسفه  افزود:  وی 
خدمت رسانی هر چه بیشتر به جامعه ایثارگری 

و پاسداشت فرهنگ ایثار و شهادت است.
گفتنی است در این جلسه که با حضور جمعی 
از اعضای هیأت عامل بانک برگزار شد، از »فرناز 
فریدمهر« همکار شعبه ستارخان و »مینا مسرور 
قابل  عملکرد  که  ونک  طاهری« همکار شعبه 
بنیادشهید و  تکریم جامعه هدف  تقدیری در 
امور ایثارگران و همراهی با مشتریان داشته اند، 

قدردانی شد.

بیمه تعاون، هم خوش حساب هم 
بدون بدهی

در بررسی وضعیت مطالبات صندوق خسارات 
بدنی از شرکت های بیمه، بدهی شرکت بیمه 

تعاون »صفر تومان« شد. 
بر  تعاون،  بیمه  عمومی  روابط  گزارش  به 
اساس اطلاعات منتشر شده از صنعت بیمه، 
مجموع مطالبات صندوق خسارت های بدنی از 
شرکتهای بیمه در سال 1401 تقریباً نصف سال 
1400 شد. آمارها نشان می دهد که جمع بدهی 
بر  بالغ  ای در سال 1400  بیمه  های شرکتهای 
379 میلیارد تومان بود که در سال 1401 به 197 

میلیارد تومان کاهش داشت.
لازم به ذکر است که شرکتهای بیمه باید به ازاء 
هر بیمه نامه شخص ثالتی که صادر می کنند 
درصدی را به حساب صندوق خسارت های بدنه 

واریز کنند.
از دیگر سو، بررسی ها حاکی از آن است که 
در بین شرکت های بیمه ای، بیمه تعاون موفق 
شده است که بدهی خود را به صندوق خسارت 

های بدنی به صفر برساند.
مهدی  نیز،   1401 ماه  آبان  در  است  گفتنی 
تامین خسارت  مدیرعامل صندوق  قمصریان، 
بدنی در راستای انتشار صورت های مالی سال 
1400، از وصول 49 درصدی بدهی بیمه تعاون 
منتشر  های  داده  اساس  بر  بود؛  گفته  سخن 
از سوی قمصریان، شرکت بیمه تعاون،  شده 
به  بدهی  میزان  کمترین  با  شرکت  هشتمین 
صندوق تأمین خسارت بدنی محسوب میشده 
که اکنون و مطابق با آخرین گزارش ارائه شده، 

این بدهی به صفر رسیده است.

روز  تهران  شهر  شورای  رئیس  چمران،  مهدی 
یکشنبه 11 تیرماه، در طرح انتقادی نسبت به موضوع 
ساماندهی دستفروشان در تهران گفت: »نمی دانم 
ساماندهی مشاغل شهرداری تهران چه کار می کند؟ 
را  پاسخ هایی  شرکت  این  مدیرعامل  گذشته  شب 
دادند، اما جواب وضع موجود نبود. خود ساماندهی 
باید ساماندهی شود وگرنه با این ساماندهی به جایی 
نمی رسیم.« چمران گفت: »درست است که باید 
برای مردم کار درستی پیدا کنیم و این موضوع وظیفه 
دولت و همه است، ولی شغل کاذب نمی تواند شغل 

L.باشد
تهران  شهردار  زاکانی،  علیرضا  فرارو،  گزارش  به 
دستفروشی را به عنوان شغل تعریف می کند؛ این 
در حالی است که تبعات اشتغال غیر رسمی برای 
اقتصاد ایران مورد توجه برخی تحلیلگران اقتصادی 
»حضور  می گوید:  قنبری  است.علی  گرفته  قرار 
دستفروشان در خیابان های پرتردد و مترو، نشان 
می دهد جامعه ما به سمت شغل های آسیب پذیر 
حرکت می کند. این نوع مشاغل نه تنها خود آسیب 
ایجاد  آسیب هایی  نیز  جامعه  برای  بلکه  پذیرند، 

L.می کنند
طبق داده های وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی، 
سهم شاغلان بخش های غیررسمی طی سال های 9۸ 
تا 99 به ۵9.۲ درصد رسیده و بنا به داده های ارائه 
شده، این میزان در سال های 1400 و 1401 با افزایش 
مواجه شده است. فرارو برای بررسی علل افزایش 
دستفروشی در کلانشهری مثل پایتخت و پرداختن 
به پیامد های این پدیده با مهدی پازوکی اقتصاددان 
تربیت  دانشگاه  قنبری عضو هیئت علمی  و علی 

مدرس و اقتصاددان گفتگو کرده است:
چرخه پوپولیستی مبارزه با دستفروشی

مهدی پازوکی در پاسخ به این که چگونه می توان 
»شاید  گفت:  کرد  مدیریت  را  دستفروشی  پدیده 
بهترین راهکار موجود در این شرایط اسکان دادن 
خود  توسط  که  است  بازار هایی  در  دستفروشان 
شهرداری ایجاد شده است. با این روش دستفروشان 
می توانند کالا های خود را در یک محیط نظارت شده و 
بدون ایجاد سد معبر آزاردهنده در کوچه و خیابان یا 
واگن های مترو به فروش برسانند. شهرداری می تواند 
مکان هایی مشخص را با اجاره بهای پایین ایجاد کرده 
و دستفروشان را اسکان دهد تا چهره کل شهر را 
تخریب نکنند. سنت دستفروشی در قالب پنجشنبه 
بازار، جمعه بازار و امثالهم در برخی کشور ها رایج 
است، اما در کمتر کشوری، پدیده دستفروشی در 
کل ساعات شبانه روز و همه ایام هفته، تا این حد 
نمادی  دستفروشی  حجم  این  البته  است.  شدید 
اقتصاد  اگر  است.  ایران  اقتصادی  وضعیت  از 
اصلاح نشود، پیامد هایی همچون حاشیه نشینی و 
دستفروشی افزایش پیدا می کند. اگرچه بخشی از 
دستفروشان فقیر و کم بضاعتند و برخی از آنان 
بین  نمی توان  اما  دارند،  بالایی  بسیار  درامد های 
دستفروشان تمیز قائل شد. چرا که پیامد حضور 

همه آنان در جامعه یکسان است.«
وی افزود: »در حال حاضر آمار بیکاری بالا است 
و در نتیجه رونق مشاغلی مثل دستفروشی، چندان 
جای تعجب ندارد. این نکته نیز حائز اهمیت است 
که بدانیم، برخی از مهاجرانی که از شهر های دیگر به 
تهران آمده اند، دستفروشی را سهل و ممتنع ترین 
راه برای کسب درآمد می یابند. اگر انضباط اقتصادی، 
به اقتصاد ایران بازگردد، اشتغال مولد ایجاد می شود 
که باعث رشد اقتصادی خواهد بود و در سایه رشد 
اقتصادی، ابعاد فقر کاهش پیدا می کند. در حال 
حاضر یکی از مشکلات بزرگ ما این است که رانت 

و فساد در جامعه گسترش پیدا کرده است. فرض 
برخورد های  دستفروشان  با  بخواهد  دولت  کنید 
ضربتی و تندی انجام دهد، قطعا این موضوع در 
شبکه های مجازی و اذهان عمومی و از سوی خود 
دستفروشان مطرح می شود که چرا با دستفروشان 
اقتصادی و رانت  با مفسدان  اما  برخورد می شود، 
خواران بزرگ برخورد نمی شود، در نتیجه مبارزه با 
دستفروشی درگیر یک چرخه پوپولیستی نیز شده 

است.«
این اقتصاددان گفت: »اگر می خواهیم شهری زیبا 
داشته باشیم، باید ابتدا اقتصاد شهری را اصلاح کنیم 
و انضباط سه گانه پولی، مالی و اداری را احیا و در 
سیستم اقتصادی خود ترویج کنیم. تا زمانی که این 
حجم از بی انضباطی اقتصادی در کشور در جریان 
است، تبعاتی همچون دستفروشی را شاهد خواهیم 
بود. رفتار های تصمیم گیران نیز علمی و موشکافانه 
نیست. معتقدم اگر پدیده دستفروشی کنترل نشود، 
وارد مرحله خطرناکی خواهد شد. پدیده دستفروشی 
دانست.  چمدانی  اقتصاد  از  نوعی  می توان  را 
همانطور که در اقتصاد چمدانی، کالا های مختلف 
به شکل قاچاق و در چمدان وارد کشور می شوند، 
در دستفروشی نیز کالا ها خارج از فروشگاه ها و در 

محیط غیر استاندارد به دست خریداران می رسند.«
وی افزود: »چرا در متروی کشور های پرجمعیتی 
پاسخ  نیست؟  دستفروش ها  از  خبری  ژاپن  مثل 
ساده است، چون در ژاپن، نظام اقتصادی درست 
کار می کند و برنامه ریزی شهری به خوبی انجام 
»برنامه  به  ریزی  برنامه  جای  به  ما  است.  شده 
روزی« افتاده ایم و در حد برنامه ریختن برای یک 
روز آمادگی داریم. ساختار اقتصاد ما بیمار است و 

وضعیت فعلی حاصل این بیماری است.«
تب و لرز اقتصاد ایران نیاز به درمان ریشه ای دارد

علی قنبری در گفتگو با فرارو در خصوص علل 
افزایش دستفروشی گفت: »فقدان اشتغال پایدار 
در کشور، برخی از افراد جامعه را به سمت مشاغلی 
همچون دستفروشی سوق می دهد. دستفروشی، 
مالیات  دستفروشان  و  ندارد  لازم  بالایی  سرمایه 
در  دستفروشان  حضور  نمی کنند.  پرداخت  نیز 
خیابان های پرتردد و مترو، نشان می دهد جامعه 
ما به سمت شغل های آسیب پذیر حرکت می کند. 
پذیرند،  آسیب  خود  تنها  نه  مشاغل  نوع  این 
ایجاد می کنند.  نیز آسیب هایی  برای جامعه  بلکه 
پرریسک است.  و  ناپایدار  دستفروشی یک شغل 
کنترل پدیده دستفروشی به عهده یک نهاد نیست، 
بلکه باید دولت در کنار وزارت کار و امور اجتماعی 
و شهرداری ها برای کنترل دستفروشی برنامه ریزی 
کند. مردم جامعه باید از تسهیلاتی برخوردار باشند 
که به سمت مشاغل پایدار رفته و درگیر مشاغلی 

همچون دستفروشی نشوند.«
وی با اشاره به فشار اقتصادی بر کاسبان افزود: 
»قشر مغازه دار یا به اصطلاح کاسب نیز به انواع 
مختلف با دستفروشی درگیر است یا از این موضوع 
حاد  وضعیت  تعجب،  کمال  در  می خورد.  ضربه 
اقتصادی باعث شده برخی از دستفروشان امروز، 
کاسبان دیروز باشند. یعنی به علت بالا هزینه رهن و 
اجاره فروشگاه ها و همخوانی نداشتن کسب و دخل، 
برخی مغازه داران فروش اجناس را به جای فروشگاه 
به گوشه خیابان یا واگن مترو منتقل می کنند. همین 
کسبه،  افزایش  به  رو  استضعاف  نشانه  موضوع 
شغل  فقدان  اقتصادی،  اوضاع  بودن  نامساعد 

مناسب و تورم بالا در جامعه است. دولت باید به 
این موضوع با یک نگاه اصلاح محور بنگرد نه یک نگاه 
سلبی و دستوری. این شرایط با باید و نباید و حمله 

به دستفروشان حل نمی شود.«
تربیت مدرس،  ابن عضو هیئت علمی دانشگاه 
وخامت شرایط را اینگونه تشریح کرد: »از یک سو 
برخی از دستفروشان به علت اجاره های بالای محل 
کسب، به کوچه و خیابان پناه آورده اند و از سوی 
قیمت های  پس  از  نیز  خریداران  از  بخشی  دیگر 
مورد  اجناس  نتیجه  در  و  نمی آیند  بر  فروشگاهی 
عمدتا  که  مترو می خرند  و  از خیابان  را  نیاز خود 
پیکان  تیر  است.  فروشگاهی  اجناس  از  ارزان تر 
تصمیم گیران، نقاط اشتباه را هدف گرفته است. هم 
حضور دستفروشان و هم میل خریداران به خرید 
از آنان، دو علامت از یک بیماری مشترک است؛ 
و  است  نهفته  کشور  اقتصاد  دل  در  بیماری  این 
مشکل دستفروشان و خریداران درواقع علامت یا 
تب و لرز حاصل از بیماری مذکور است. به همین 
دلیل نیز با جمع کردن دستفروشان و درگیری با 
آنان یا فرمان و دستور دادن به مردم برای خرید 
نکردن از دستفروشان، هیچ تحول خارق العاده ای 
رخ نخواهد داد. دستفروشی مثل تب و نشانه ای 
از اقتصاد رو به احتضار است. حتی مردم جامعه 
نیز متوجه افزایش دستفروشان می شوند و اتفاقا 
همین افزایش دستفروشی، مردم را نگران و ملتهب 
می کند. شهرداری ها و دولت علائم بیماری را سرکوب 
می کنند، اما به فکر درمان ریشه ای مشکل نیستند. 
دولت چاره ای ندارد به جز این که با برنامه ریزی 
درست با این شرایط برخورد مناسب داشته باشد و به 

فکر اصلاح ساختار اقتصاد کشور باشد.«

رییس دولت سیزدهم در آخرین روز های فصل بهار، لایحه برنامه 
هفتم توسعه را تقدیم مجلس کرد؛ برنامه ای که چهارمین برش از 
سند چشم انداز ۲0 ساله ایران است و برای بازه زمانی پنج ساله 
این در حالی است  نوشته شده است.  و  تدوین  الی 140۶   140۲
که اکثریت نمایندگان مجلس نسبت به این برنامه انتقاد دارند و 
خواستار اصلاح آن هستند.در همین خصوص، جبار کوچکی نژاد، 

عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس به اقتصاد۲4 گفت: بعد از 
جلسه رسمی که برای برنامه هفتم توسعه برگزار شده بود و بعد از 
اصلاح آیین نامه داخلی و اینکه توضیحاتی در خصوص جهت گیری 
برنامه داده شد، همکاران ما در مجلس نسبت به آن انتقاد داشتند، 
چراکه دولت برنامه هفتم توسعه را با یک نگاه دولتی نوشته و تقریباً 
روال آن مثل برنامه ششم توسعه است و با توجه به اینکه نگاهی 
دولتی به آن داشته است، بیشتر درباره آن است که دولت چه 

کار هایی باید انجام دهد.
وی افزود: این اتفاقات در حالی است که رهبر انقلاب امسال در 
مشهد تاکید کردند اگر بخش خصوصی را وارد اقتصاد ایران نکنیم، 
شکست می خوریم؛ اما برنامه نوشته شده هفتم توسعه نگاه ویژه به 
بخش خصوصی ندارد و جایگاه آن را دقیق مشخص نکرده است.
نماینده رشت تصریح کرد: من جزو معترضان به تدوین برنامه هفتم 
توسعه هستم و در همان اولین جلسه رسمی که برگزار شده بود، 
صحبت کردم. با توجه به اینکه نمایندگان اتاق های سرمایه گذاری 
بخش خصوصی  در  می توانند  و  دارند   NGO بخش خصوصی، 
مدافع باشند و بیایند توضیحات خود را ارائه دهند، اما از آن ها 

دعوت نکرده بودند که این نشانه ضعف ما است.

شاید خود دولتی ها هم زیاد به برنامه توسعه اعتقادی نداشته 
باشند

کوچکی نژاد اظهار داشت: برنامه هفتم توسعه در حوزه آموزش، 
تحقیقات، بهداشت و در واقع در اکثر حوزه ها خیلی ضعف دارد؛ 
بنابراین مجلس یا باید کل برنامه را تغییر دهد که در این صورت دادِ 
دولت درمی آید یا اینکه برنامه را به دولت بازگرداند تا آن را اصلاح 
کند و سپس دولت مجدد آن را به مجلس بیاورد. به هر حال مجلس 
باید یکی از این راه ها را انتخاب کند، چراکه به این صورت نمی شود 
برنامه هفتم توسعه را تصویب کرد، این در حالی است که شاید خود 
دولتی ها هم زیاد به این برنامه اعتقادی نداشته باشند. بنده معتقد 
هستم این برنامه را به دولت برگشت دهیم تا آن را اصلاح کند و 
سپس به مجلس بیاورد.عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس 
یادآور شد: نمی دانم چرا نگاه دولت به بخش خصوصی به این گونه 
است. شاید نویسندگان برنامه هفتم توسعه همان افراد قدیمی 
هستند و نتوانسته اند یک برنامه تحولی در اقتصاد و یک برنامه ای 
که بخش خصوصی و بخش های عمومی را وارد اقتصاد ایران کنند، 
بنویسند. با این برنامه ساختار دولت افزایش پیدا می کند و عملاً 

آفتی برای اقتصاد ایران است.

بررسی ابعاد پیدا و پنهان یک شغل کاذب در اقتصاد ایران 

وشی نماد اشتغال ناپایدار  دستفر
هم حضور دستفروشان و هم میل خریداران به خرید از آنان، دو علامت از یک بیماری مشترک است؛ این بیماری در دل اقتصاد کشور نهفته است و 
مشکل دستفروشان و خریداران درواقع علامت یا تب و لرز حاصل از بیماری مذکور است. به همین دلیل نیز با جمع کردن دستفروشان و درگیری با آنان یا 
فرمان و دستور دادن به مردم برای خرید نکردن از دستفروشان، هیچ تحول خارق العاده ای رخ نخواهد داد. دستفروشی مثل تب و نشانه ای از اقتصاد رو به 
احتضار است. حتی مردم جامعه نیز متوجه افزایش دستفروشان می شوند و اتفاقا همین افزایش دستفروشی، مردم را نگران و ملتهب می کند. شهرداری ها 
و دولت علائم بیماری را سرکوب می کنند، اما به فکر درمان ریشه ای مشکل نیستند. دولت چاره ای ندارد به جز این که با برنامه ریزی درست با این شرایط 

برخورد مناسب داشته باشد و به فکر اصلاح ساختار اقتصاد کشور باشد.

برنامه پیشنهادی دولت آفتی برای اقتصاد ایران برنامه هفتم توسعه در اکثر حوزه ها بسیار ضعیف است

فقدان اشتغال 
پایدار در کشور، 

برخی را به سمت 
مشاغلی همچون 

دستفروشی 
سوق می دهد 

و دستفروشی، 
سرمایه بالایی لازم 

ندارد و مالیات 
نیز پرداخت 

نمی کنند و حضور 
دستفروشان در 

خیابان های پرتردد 
و مترو، نشان 

می دهد جامعه ما 
به سمت شغل های 

آسیب پذیر 
حرکت می کند

سیاست های گروه صنایع پتروشیمی خلیج فارس در به کارگیری فناوری های نوین 
اطلاعات، تحول دیجیتال، توسعه سامانه های یکپارچه، افزایش امنیت و توسعه 
 زیرساخت ها در گردهمایی مدیران فناوری اطلاعات گروه هلدینگ تشریح شد. 

به گزارش روابط عمومی شرکت صنایع پتروشیمی خلیج فارس، گردهمایی مدیران 
شعار  با  تیرماه   1۲ دوشنبه،  روز  فارس  خلیج  هلدینگ  گروه  اطلاعات  فناوری 
به  در  گروه  سیاست های  تبیین  هدف  با  صنعت  هوشمندسازی  و   PGPIC4.0
کارگیری فناوری های نوین اطلاعات، تحول دیجیتال، توسعه سامانه های یکپارچه 

گروه، افزایش امنیت و توسعه زیرساخت ها برگزار شد. 
فرشته میراب زاده، مدیر فناوری اطلاعات و ارتباطات و سامانه های کسب وکار گروه 
صنایع پتروشیمی خلیج فارس در این نشست با اشاره به اقدام های انجام شده و 
برنامه های آتی گروه هلدینگ خلیج فارس در حوزه فناوری اطلاعات و تحول دیجیتال 
بر فراهم شدن زیرساخت های لازم برای جمع آوری اطلاعات صحیح و دقیق، توسعه 

سامانه ها و استقرار سیستم مدیریت امنیت اطلاعات در این گروه تأکید کرد. 
وی به نیاز اساسی صنعت پتروشیمی مبنی بر توسعه راهکارهای فناوری اطلاعات 
و ارتباطات و زیرساخت های آن در همه بخش ها به جهت ضرورت یکپارچگی و 
یکسان سازی سطح بلوغ فناوری و رشد متوازن در همه شرکت های تابعه هلدینگ 
خلیج فارس اشاره کرد و گفت: از این رو، در تلاش هستیم پس از بررسی همه 
راهکارهای توسعه بهینه در حوزه فعالیت های فناوری اطلاعات با هماهنگی هیات 
مدیره محترم بتوانیم بهترین راهکار و گزینه را انتخاب و پس از اخذ مجوزهای لازم 
با هدف جلوگیری از موازی کاری، تسریع در فعالیت ها و سهولت در به کارگیری 

نیروهای زبده و متخصص اقدام نموده و یا از ظرفیت های موجود بهره گیری نماییم. 
مدیر فناوری اطلاعات و ارتباطات و سامانه های کسب وکار گروه صنایع پتروشیمی 
با اشاره به هدف سیاست گذاری صحیح و تحول در حوزه فناوری  خلیج فارس 
اطلاعات با به کارگیری یک فرایند و راهکار مشخص در خانواده گروه، ادامه داد: 
در این مسیر ابتدا همسو با ترسیم نقشه راه تحول دیجیتال، توسعه زیرساخت های 

امنیتی و توسعه سامانه های فناوری اطلاعات شرکت ها اقدام شده است. 
دبیر کمیته راهبردی امنیت اطلاعات، نکته کلیدی تحول دیجیتال را مباحث امنیتی 
برشمرد و گفت: با توجه به حساسیت هلدینگ خلیج فارس، سیاست های امن سازی 
ابلاغ شده و پروژه سیستم حاکمیتی مدیریت امنیت اطلاعات در حال استقرار است، 
همچنین تست نفوذ در شرکت اصلی و چهار شرکت زیرمجموعه آغاز شده و در 

دوماه آتی در مابقی شرکت ها هم انجام می شود. 
هدف گذاری هلدینگ خلیج فارس برای پرچم داری در تحول دیجیتال

مهدی غیناقی، مشاور حوزه فناوری اطلاعات و ارتباطات نیز در این نشست با 
اشاره به اینکه شرکت صنایع پتروشیمی خلیج فارس پرچم دار صنایع کشور است، 
اظهار داشت: این پرچمداری باید در تمام حوزه ها حفظ شود و رشد کند. از این رو، 

ایجاد، تحول دیجیتال را از پارسال در گروه آغاز کرده ایم. 
وی با بیان اینکه فناوری اطلاعات در جایگاه واقعی خود نیست و باید به کمک 
اجرای پروژه های مختلف این جایگاه را ایجاد کنیم، افزود: سرعت تغییرات فناوری 
بسیار بالاست و باید همگام با فناوری ها و فرآیندهای جدید و به روز دنیا باشیم که 

به این منظور، به دنبال تعامل با شرکت های توانمند داخلی و بین المللی هستیم.

ارتباطات ، سرمایه گذاری، آموزش، مشاوره و  مشاور حوزه فناوری اطلاعات و 
پشتیبانی در حوزه فناوری، ایجاد زیرساخت های اینترنت اشیاء و سرویس های کلود 
و زیرساخت های مرتبط با دیتاسنتر، ایجاد مراکز کنترل و پایش امنیت SOC، ایجاد 
مراکز کنترل سیستم های مرکزی مدرن و هوشمند CCR و طراحی و اجرای تحول 

دیجیتال گروه، را از جمله نیازهای هلدینگ خلیج فارس بیان کرد.
غیناقی با اشاره به اینکه طراحی و اجرای تحول دیجیتال در گروه صنایع پتروشیمی 
خلیج فارس در سه فاز تعریف شده است، تصریح کرد: فاز نخست این برنامه در 

سال 1401 اجرا شده است. 
وی ادامه داد: پیاده سازی زیرساخت های متمرکز سیستم ها با ERP، پشتیبان 
جغرافیایی مراکز داده GDC، پیاده سازی مرکز عملیات امنیت SOC، پیاده سازی 
مرکز کنترل گروه CCR، پیاده سازی زیرساخت هوشمند گروه IIOT و آموزش مدیران 
ارشد به صورت داخلی Talent Pool از فهرست پروژه های گروه در فاز نخست پروژه 

تحول دیجیتال است. 
دارایی های اطلاعاتی هر سازمان ارزشی کمتر از محصولات تولیدی و خدمات قابل 

ارایه آن ندارد
ظهیر حیدری، رییس مهندسی اطلاعات و حکمرانی داده های گروه نیز با بیان 
اینکه در تمام صنعت های پیشروی جهان به خصوص در صنعت پتروشیمی تحلیل 
داده ها و به کارگیری فناوری های نوین به کارگیری اطلاعات در همه حوزه های ستادی 
و صنعتی باعث کاهش هزینه های واقعی تمام شده تولید، افزایش بهره وری و ایمنی 

گردیده است. به کارگیری دانش اطلاعات و داده ها را از اولویت های گروه برشمرد. 

عضو کمیته راهبردی امنیت اطلاعات گروه اضافه کرد: با توجه به ارزش اطلاعات و 
مخاطرات متصور بر آن، سیاست گذاری امنیت اطلاعات در سطوح کلان و حاکمیتی 
و با همکاری مستقیم نهادهای نظارتی و بالادست صورت پذیرفته و در حال رصد 

میزان انطباق همه شرکت های تابعه با استانداردهای روز هستیم. 
وی افزود: امروزه ارزش دارایی های اطلاعاتی هر سازمان به موازات ارزش محصولات 
تولیدی در حال رشد است و به گواه آمار ارزش اطلاعات در حال پیشی گرفتن است. 

به خصوص  پیشرو  آینده صنایع  داد:  ادامه  گروه  دیجیتال  تحول  پروژه  مدیر 
پتروشیمی وابسته به ایجاد تحول دیجیتال است و این تحول بدون ایجاد بستر 
مناسب اطلاعاتی و تجمیع همه داده های کاربردی و حفظ امنیت آن ها امکان پذیر 

نخواهد بود.

سیاست های گروه صنایع پتروشیمی خلیج فارس در تحول دیجیتال تشریح شد
مباحث امنیتی، نکته کلیدی تحول دیجیتال است 


